
Zápis z 13. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 9. května 2012 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 
  

Z á p i s 
  
  
z 13. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 9. května 2012 od 17:00 
hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, 
MUDr. Zdeněk Hobzek, Mgr. Marie Jelenová, RSDr. Jiří Kotalík, 
JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, Ing. Ladislav Macháček, 
Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, 
p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, Ing. Pavel Procházka, 
MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ivana Stráská, Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin 
Třeštík. 
  
Omluven: JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 12. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
  1. Návrh na změnu jednacího řádu ZMM - MST 
  2. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
  3. Úprava ceny vodného a stočného pro Milevsko na hospodářský rok 2012 – 2013 - OISM 
  4. Poskytování informací z jednání Zastupitelstva a Rady města Milevska – informace pro   
      občany a zastupitele – Ing. Mgr. Doubek 
  5. Návrh závěrečného účtu města Milevska za rok 2011 - OF 
  6. Schválení názvů nových ulic v Milevsku - ORR 
  7. Příspěvek na zajištění lékařské služby první pomoci v r. 2012 - OF 
  8. Žádost o odkoupení části nebo celé pozemkové parcely parc. č. 680/1 v k. ú. Milevsko – 
      vyhlášení záměru - OISM 
  9. Prodej domu č. p. 24 v ulici Čs.legií včetně stavební parcely č. 167 a zahrady par. č. 222/2     
      v k.ú. Milevsko - ukončení opakovaného záměru - OISM 
10. Prodej uvolněného bytu č. 1 v č.p. 507 Karlova ulice v Milevsku - vyhlášení  záměru -   
      OISM 
11. Poskytnutí půjček z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - OVV 
12. Zpráva o výsledku kontroly č. 6/2012 „V rozsahu podnětu – vývoj výdajů města     
      Milevska vynaložených na dohody o provedení práce a dohody o pracovní činnosti   
      v období 2008 – 2011“ – KV ZMM 
13. Návrh na doplnění Dozorčí rady společnosti Služby Města Milevska, spol. s r. o. - MST 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Dotazy. 
Ukončení zasedání. 



  
Písemné materiály k bodům č. 1 – 13 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi zápis č. 12/2012 ze zasedání Kontrolního výboru 
ZMM. 
  
  
Ustanovení orgánů zasedání 
  
13. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho usnášeníschopnost. 
Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
Ing. Bohuslav Beneš, p. Michal Polanecký 
  
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Ing. Ivan Radosta, MUDr. Jitka Kofroňová, Ing. Pavel Procházka. 
  
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Ivan Radosta.  
  
Schválení zápisu 12. zasedání Zastupitelstva města Milevska 
Pan starosta seznámil přítomné s návrhem na vyrovnání se s námitkou Ing. Mgr. Doubka z minulého 
12. jednání ZMM ohledně zveřejňování jmen zastupitelů při hlasování. V zápise ze ZMM nebyla 
zveřejněná jména, jak kdo hlasoval, protože nebyl přesvědčen o tom, že usnesení č. 88/11 je podle 
práva ČR. Vyjmenování zastupitelů při hlasování musí dle výkladu Dozorového orgánu Ministerstva 
vnitra doc. JUDr. Skulové, Ph.D. předcházet nejen usnesení zastupitelstva, ale zároveň změna 
v Jednacím řádu ZMM. Proto navrhl, aby v úvodu tohoto jednání byl změněn článek č. 8.2.3 jednacího 
řádu – hlasovací procedura při veřejném hlasování. Předložené znění tohoto článku zastupitelé obdrželi. 
  
Mgr. Ing. Doubek – navrhuje projednat toto např. v bodu návrhy na nové záležitosti. 
p. starosta – námitka byla vznesena na minulém jednání ZMM, proto je třeba se s tímto vyrovnat hned 
v úvodu. Dále seznámil přítomné s navrženým zněním zmíněného článku. 
Mgr. Třeštík – vysvětlil, proč byla zvolena tato navržená metoda, dle výkladu doc. JUDr. Skulové, Ph.D. 
by jména při hlasování měla být nahrávána, aby mohla být ověřena správnost zápisu. 
  
Ing. Šrámek – toto by se mělo projednat jako řádný bod, podal návrh k projednání na novou záležitost 
– do příštího jednání připraví stručnou a jednoduchou změnu jednacího řádu, která umožní, že každý 
zastupitel bude zaškrtávat pro – proti – zdržel se a následovala by tabulka, kterou vypracuje úřad a 
zveřejní na internetu. 
  
Ing. Mgr. Doubek – dle usnesení č. 88/2011 je jmenovité hlasování členů ZMM schváleno, navrhuje toto 
projednat jako dodatek k bodu č. 3. 
  
Ing. Mgr. Doubek – vznesl tyto námitky: 
1) v zápise č. 12 není dodrženo usnesení č. 88 / 2011 
2) v zápise je uvedena formulace, že zápis z 11. jednání ZMM byl schválen bez připomínek. O zápise 
nebylo hlasováno. 
  
Ing. Šrámek – zápis č. 11 nelze již měnit, je zapsán a ověřen zvolenými ověřovateli, visel dle zákona na 
úřední desce. K minulému zápisu ze ZMM č. 12 může být vznesena námitka nebo připomínka, ale měnit 
ho rovněž není možné, proto jsou jmenováni ověřovatelé zápisu. 
  
MUDr. Hobzek – navrhuje v následujícím bodě projednat navrženou změnu jednacího řádu po řádné 
diskusi. Z diskuse by mělo vyplynout, že budou zveřejňována jména po každém hlasování kdo, jak 
hlasoval. Tento způsob hlasování zahájit od bodu č. 2. 
Ing. Mgr. Doubek – citoval ze stanoviska Ministerstva vnitra, odboru právního dozoru ohledně zápisu 
z jednání ZMM. 
p. starosta – navrhl hlasovat o námitkách Ing. Mgr. Doubka. 
  
JUDr. Kofroň – nelze změnit zápis, případně může být revokováno nějaké usnesení. 



Ing. Šrámek – vznesl návrh na usnesení: 
ZMM konstatuje, že nebylo splněno usnesení č. 88/11 ze dne 07.09.2011 a ukládá starostovi zjednat 
nápravu do příštího zasedání ZMM. 
p. Polanecký – vysvětlil, že jako ověřovatel zápisu z 11. ZMM s Ing. Radostou nemohli ověřit jmenovité 
hlasování, protože jména nebyla zaznamenána. Toto může být námětem pro Kontrolní výbor a je to 
námětem projednávání bodu č. 3. 
  
Mgr. Stráská – navrhuje hlasovat o námitce Ing. Mgr. Doubka. 
Ing. Mgr. Doubek – citoval z jednacího řádu bod 4.3 ohledně schvalování zápisu. 
Ing. Radosta – mluvčí návrhové komise přečetl návrh na usnesení Ing. Mgr. Doubka v tomto znění: 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. konstatuje, že nebylo dodrženo usnesení č. 88 z roku 2011 o jmenovitém výčtu zastupitelů, II. 
ukládá starostovi města zjednat nápravu od tohoto 13. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
Jednání opustila Mgr. Stráská. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o návrhu Ing. Mgr. Doubka, který přečetl Ing. Radosta. 
Hlasování:  Přítomno:  19   pro-6 
Návrh nebyl přijat. 
  
Dále zastupitelé hlasovali o návrhu Ing. Šrámka: 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. konstatuje, že nebylo dodrženo usnesení č. 88 z roku 2011 o jmenovitém výčtu zastupitelů, 
II. ukládá starostovi města zjednat nápravu od příštího 14. jednání zasedání Zastupitelstva města 
Milevska. 
Hlasování:  Přítomno: 20     pro-7, proti-0, zdržel se-13 
Návrh nebyl přijat. 
  
Pan starosta konstatoval, že zápis z 12. jednání ZMM byl schválen. 
  
Mgr. Třeštík – navrhl projednat návrh na změnu jednacího řádu ZMM, který zastupitelé obdrželi před 
jednáním ZMM. 
MUDr. Hobzek – rovněž navrhl schválit změnu jednacího řádu ZMM. 
Ing. Procházka – domnívá se, že by se toto na dnešním jednání zastupitelstva nemělo nechat schválit, 
přiklání se k návrhu Ing. Šrámka. 
p. starosta – navrhuje jako první bod tohoto jednání zastupitelstva zařadit bod: Návrh na změnu 
jednacího řádu ZMM. 
  
Zastupitelé hlasovali, zda bude zařazen do programu bod Návrh na změnu jednacího řádu ZMM jako 
bod č. 1. 
Hlasování:  Přítomno: 19                   pro - 19 
Návrh byl přijat. 
  
1. Návrh na změnu Jednacího řádu ZMM - MST 
Úvodní informace k tomuto bodu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátila Mgr. Stráská. V rozpravě 
k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Mgr. Doubek – akceptuje tento návrh jako řešení pro danou chvíli, než se případně najde jiné řešení. 
MUDr. Hobzek – návrh řeší problém okamžitě, pokud někdo navrhne jiný způsob, je možné se k tomuto 
na některém z příštích jednání vrátit. 
Ing. Šrámek – domnívá se, že navržená metoda se dá rovněž vyzkoušet. 
Ing. Beneš – navrhl číst pouze příjmení bez titulů. 
Zastupitelé si vyzkoušeli navržené hlasování a pan starosta nechal hlasovat o změně Jednacího řádu 
ZMM v čl. 8.2.3. – hlasovací procedura při veřejném hlasování dle písemného návrhu. 
  
Usnesení č. 134/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje změnu textu v čl. 8.2.3. Jednacího řádu Zastupitelstva města Milevska – hlasovací procedura 
při veřejném hlasování v předloženém znění. 
Přítomno: 20   pro-18, proti-2, zdržel se-0 
  



Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Proti: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
2. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 135/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 
- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 12. zasedání ZMM 
- nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání ZMM  současného 
období č. 1 – 11. 
Přítomno: 20     pro-20, proti-0, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
  
3. Úprava ceny vodného a stočného pro Milevsko na hospodářský rok 2012 – 2013 - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
p. Polanecký, p. Peták, Ing. Mgr. Doubek, Ing. Beneš, MUDr. Hobzek, p. Váňa, Mgr. Stráská, Mgr. 
Veselá, p. starosta. 
  
p. Polanecký – výše nájemného by se nemusela v takové výši projevit na ceně vody, nevidí důvod, proč 
by se občané měli podílet platbou na navyšování mzdových prostředků společnosti. Mimo jiné upozornil 
na promítání zdražení energií do ceny vodného, vznikem monopolu (sloučení společností 1. JVS a 
VaK). Podotkl, že město nezdražuje pravidelně cenu ledové plochy, kde se energie rovněž zásadně 
promítají. Město by mohlo prostřednictvím svých komisí zvážit možnost, zda by si do budoucna mohlo 
provozovat vodovody a kanalizace samo. Některá města mají již s tímto pozitivní zkušenosti. 
p. Peták – v materiálu chybí minimálně tři roky zpět tabulka, jaká je skutečnost. Materiál obsahuje pouze 
návrhy, jaká bude spotřeba apod. 
Ing. Mgr. Doubek – domnívá se, že materiály od firmy Čevak byly podány rozumě na základě 
objektivních stanovisek z hlediska spotřeby. 
  
Pan Váňa zástupce a. s. ČEVAK, seznámil blíže přítomné s návrhem společnosti na úpravu ceny 
vodného a stočného pro rok 2012/2013. 
  
Usnesení č. 136/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. bere na vědomí podklady pro stanovení ceny vodného a stočného na hospodářský rok 2012/13 pro 
město Milevsko, 
II. schvaluje úpravu ceny vodného a stočného na hospodářský  rok 2012/2013 platnou od 01.06.2012 
(dvousložková cena vodného a stočného), pohyblivá složka domácnosti 51,17 Kč/m3, pohyblivá složka 
ostatní 51,17 Kč m3 a měsíční paušál dle velikosti vodoměru (pevná složka) 420 Kč/vodoměr/rok za 
vodoměr do 2,5 m3, ostatní poměrným způsobem. Roční nájem pro a.s. ČEVAK České Budějovice ve 
výši 6.000.000 Kč za rok. Uvedené ceny jsou bez DPH. 
III. rozhodlo o uzavření Dodatku č. 16 ke Smlouvě o nájmu ze dne 26.01.1996. 
Přítomno: 20     pro-18, proti-2, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Proti: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
  
4. Poskytování informací z jednání Zastupitelstva a Rady města Milevska – informace pro  
    občany a zastupitele – Ing. Mgr. Doubek 
Úvodní informace k materiálu podal Ing. Mgr. Doubek, který seznámil přítomné se svým materiálem a 
navrhl hlasovat o každém návrhu na usnesení zvlášť. 
  
Hlasování usnesení I. návrhu usnesení Ing. Mgr. Doubka: 
Zastupitelstvo města Milevska, 



bere na vědomí předložená stanoviska a právní závěry a konstatuje, že přijaté usnesení Zastupitelstva 
města Milevska č. 88/2011 je plně v souladu s ústavním a právním pořádkem ČR.  
Přítomno: 15                                        pro – 9, proti-0, zdržel se-6 
  
Pro:          XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
Návrh nebyl přijat. 
  
Ing Mgr. Doubek seznámil přítomné s návrhem na usnesení II. 
Ing. Procházka – domnívá se, že tato část ohledně plnění usnesení č. 88 je irelevantní, protože v úvodu 
jednání bylo přijato k tomuto usnesení. 
p. Polanecký – toto je již vyřešeno přijetím usnesením č. 134/12 v úvodu jednání, je zbytečné hlasovat 
o tomto návrhu. 
Ing. Šrámek – podpořil návrh Ing. Procházky, považuje tento návrh za nehlasovatelný, protože část 
návrhu byla splněna a část je v rozporu s právními stanovisky. 
p. starosta – v žádném zákoně není uvedeno, že starosta je zodpovědný za zápis. 
  
Hlasování usnesení II. návrhu usnesení Ing. Mgr. Doubka: 
Zastupitelstvo města Milevska, 
požaduje okamžité naplnění usnesení Zastupitelstva města Milevska č. 88/2011. 
Při neplnění rozhodnutí zastupitelstva, konstatuje možnost odvolání z funkce starosty p. Zd. Herouta 
pro opakované neplnění usnesení ZMM  (Zákon o obcích č. 128/2000 Sb.,  §109 ) i možnost podání 
oznámení na Státní zastupitelství pro podezření na spáchání přečinu dle § 329 (zneužívání pravomoci 
úřední osoby) odst. 1 písm. a) b) c) a odst.2 písm.b), c) trestního zákona, spáchaného formou 
spolupachatelství dle § 23 trestního zákona, protože člen zastupitelstva obce i tajemník obce jsou úřední 
osobou ve smyslu § 127 odst. 1 písm. d) tohoto zákona. 
Přítomno: 19                                        pro – 1, proti-12, zdržel se-6 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Proti: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
Návrh nebyl přijat. 
  
Ing. Mgr. Doubek seznámil přítomné s návrhem na usnesení III. 
p. Polanecký – s uložením na server není problém, problém vidí s položkou na pořízení záznamu, 
sestříháním, anonymizací, vložení titulků, apod. 
Mgr. Veselá – uvedla, že v Písku běžně záznamy i dokumenty zveřejňují. 
p. senátor Mgr. Eybert – zastupitelstvo může nechat vysílat přímý přenos z jednání, ale nelze bohužel 
opakovat vysílání tohoto záznamu, bylo by to v rozporu se současnými zákony. 
Ing. Mgr. Doubek – vychází z výkladu Ministerstva vnitra, že to lze za předpokladu, že vystupující 
občané s jejich zveřejněním souhlasí. 
Mgr. Eybert – zveřejňování záznamu je nezákonné, některá města byla za zveřejňování postižena. 
Souhlasil by se změnou zákona, ale opakovatelně záznam vysílat resp. zveřejnit na internetu zatím dle 
stávajícího zákona možné není. 
Mgr. Jelenová – domnívá se, že technicky by bylo velmi náročné obcházet všechny občany, jejichž 
jména jsou uváděna v usneseních a žádat je o souhlas se zveřejněním jejich osobních údajů. 
Ing. Šrámek – navrhuje hlasovat o bodech a, b, c, návrhu na usnesení III. zvlášť. 
Mgr. Třeštík – navrhuje hlasovat o tomto po uvedení platnosti nového zákona o obcích. 
p. Polanecký – dotaz, zda tento materiál byl konzultován s úřadem. 
JUDr. Čunátová – Městský úřad nebyl požádán o konzultaci k tomuto materiálu. 
Ing. Mgr. Doubek – v tomto případě je důležité stanovisko Ministerstva vnitra. 
  
Po delší diskusi zastupitelů nechal pan starosta hlasovat o návrhu na usnesení III.a)  Ing. Mgr. Doubka: 
Zastupitelstvo města Milevska, 
a) rozhodlo  o zveřejňování na internetových stránkách města nejen programu zastupitelstva, ale i 
předkládaného návrhu na usnesení, důvodové zprávy, stanovisek odborů MM, mapových podkladů a 
navržených smluv nejméně 3 dny před termínem konání ZMM s účinností od 1.6.2012. Soulad se 



zákonem 101/2000 Sb. řešit souhlasem subjektu údajů a v případě výslovného vyjádření nesouhlasu 
občanů se zveřejněním - řešit anonymizací. 
Přítomno: 18                                    pro-7, proti-3, zdržel se-8 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Proti: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Návrh nebyl přijat. 
  
Hlasování o návrhu na usnesení III. b)  Ing. Mgr. Doubka: 
b) rozhodlo o uložení zvukového záznamu, z jednání zastupitelstva na internetových stránkách města 
po dobu minimálně 2 let s účinností od 14. zasedání ZMM. Soulad se  zákonem 101/2000 Sb. řešit 
souhlasem subjektu údajů a v případě výslovného vyjádření nesouhlasu občanů se zveřejněním - řešit 
anonymizací. 
Přítomno:  18   pro-1, proti-10, zdržel se-7 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Proti: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Návrh nebyl přijat. 
  
  
Hlasování o bodu c) návrhu na usnesení III. Ing. Mgr. Doubek. 
c) požaduje předložení cenové nabídky na základě poptávkového nebo výběrového řízení pro pořízení 
na uložení videozáznamu z jednání zastupitelstva na internetových stránkách města po dobu minimálně 
2 let. Termín: 14. zasedání ZMM. 
Přítomno: 18     pro-2, proti-10, zdržel se-6 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Proti: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Návrh nebyl přijat. 
  
Ing. Mgr. Doubek seznámil přítomné s návrhem na usnesení IV. Ohledně vytvoření pracovní skupiny 
na změnu Jednacího řádu ZMM: 
Zastupitelstvo města Milevska, 
a) rozhodlo o vytvoření pracovní skupiny zastupitelů, která připraví návrh implementace přijatých 
usnesení a aktuálních legislativních změn do "Jednacího řádu města Milevska" 
b) členové pracovní skupiny:  Troják, Doubek, Třeštík,  za ODS ....,  .... 
c) termín přijímání podnětů: do 14. zasedání ZMM, Termín předložení: 15. zasedání ZMM 
  
p. Polanecký – pokud tento návrh bude schválen, navrhuje vypustit z návrhu slovo implementace a 
nahradit ho např. slovem zapracování. 
MUDr. Kofroňová – vzhledem k tomu, že byla odhlasována předchozí usnesení, není o čem hlasovat. 
Ing. Mgr. Doubek – jako předkladatel stáhl bod IV. z jednání. 
  
Dále Ing. Mgr. Doubek informoval přítomné ohledně svého dotazu na ODKVS MV týkající se Jednacích 
řádů komisí RMM bod č. 18 – povinnosti „Členové komise jsou ve své činnosti vázáni 
mlčenlivostí, informace pro veřejnost a media podává po dohodě s městskou radou či pověřeným 
radním výhradně předseda komise“ zda uložení této povinnosti není nad rámec zákona. 
  
Ing. Šrámek – ze zákona jsou členové komisí vázáni mlčenlivostí, toto se týká citlivých údajů, proto je 
v jednacích řádech komisí RMM uvedena „mlčenlivost“. 
Ing. Mgr. Doubek -  rada by se měla tímto zabývat a upřesnit to v jednacích řádech komisí. 
Mgr. Třeštík – v jednacích řádech mělo toto deklaratorní význam, formulace nikoho neomezuje, jedná 
se o slušnost a odpovědnost. 
MUDr. Kofroňová – členové sociální komise svým podpisem stvrzují vždy zachování mlčenlivosti. 
Ing. Mgr. Doubek – jednací řád komisí by měl být doplněn „jsou vázáni mlčenlivostí dle zákona o 
utajovaných skutečností a ochraně osobních údajů.“ 
  



5. Návrh závěrečného účtu města Milevska za rok 2011 - OF 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík a Ing. Španvirt – vedoucí OF. 
  
  
Usnesení č. 137/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje 
a) plnění rozpočtu města Milevska za rok 2011 po konsolidaci s celkovými příjmy 
    209.443.263,218 Kč, celkovými výdaji 214.326.383,03 Kč, schodkem 4.883.119,82 Kč 
    a financování snížením stavu na bankovních účtech ve výši 9.357.119,82 Kč v členění 
    dle přílohy č. 1, č. 3 a přílohy č. 7, 
b) rozbor hospodaření hospodářské činnosti města Milevska za rok 2011 s celkovými 
    náklady 7.360.982,44 Kč, celkovými výnosy 23.724.196,38 Kč a ziskem po zdanění 
    16.410.143,94 Kč v členění dle přílohy č. 4, 
c) rozbor hospodaření a finanční vypořádání příspěvkových organizací za rok 2011 dle 
    přílohy č. 8, 
d) výsledek finančního vypořádání města Milevska za rok 2011, a to převod výsledku 
    hospodaření hlavní činnosti, tj. ztráty ve výši 10.528.359,80 na účet neuhrazené ztráty 
    předchozích let a převod zisku hospodářské činnosti po zdanění ve výši 16.410.143,94 Kč 
    na účet nerozděleného zisku minulých let, 
e) Závěrečný účet města Milevska za rok 2011 s vyjádřením souhlasu s celoročním 
    hospodařením bez výhrad; 
II. bere na vědomí 
a) vyúčtování přijatých dotací v roce 2011 dle přílohy č. 2 s odvodem nevyčerpaných 
    účelových prostředků ve výši 803.816,00 Kč z rozpočtu na rok 2012, 
b) stav aktiv a pasiv města Milevska k 31. prosinci 2011 ve výši 807.288 501,40 Kč v členění 
    dle přílohy č. 5 a přílohy č. 6, 
c) zprávu auditora o výsledcích přezkoumání hospodaření města za rok 2011 dle přílohy č. 10. 
Přítomno: 17     pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
6. Schválení názvů nových ulic v Milevsku - ORR 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
p. Peták – upozornil na technickou chybu v plánku, správně má být U Dehetníku. 
RSDr. Kotalík – vysvětlil, jak je to s názvem Reicherovy rybníky a názvem ulice Reichnerova. 
  
Usnesení č. 138/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
rozhodlo schválit názvy dvou nových ulic v Milevsku – ulice Reichnerova a U Dehetníku. 
Přítomno: 17     pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
7. Příspěvek na zajištění lékařské služby první pomoci v r. 2012 - OF 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 139/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje „Dohodu o poskytnutí příspěvku“ mezi Jihočeským krajem a městem Milevskem ve znění dle 
přílohy č. 1 a „Dohodu o poskytnutí příspěvku za zajištění lékařské služby první pomoci v období od 
01.01.2012 do 31.03.2012“  mezi městem Milevskem a Poliklinikou Milevsko spol. s r.o. ve znění dle 
přílohy č. 2. 
Přítomno: 18     pro-17, proti-0, zdržel se-1 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
8. Žádost o odkoupení části nebo celé pozemkové parcely parc. č. 680/1 v k. ú. Milevsko – 
    vyhlášení záměru - OISM 



Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
p. Polívková, Mgr. Machartová, p. Peták, p. starosta. 
Mgr. Machartová – vysvětlila, že z důvodu zachování parku před DK rada rozhodla nepodpořit 
odkoupení části pozemku. 
  
Usnesení č. 140/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
rozhodlo  nevyhlásit  záměr na prodej části nebo celé pozemkové parcely parc. č. 680/1 o celkové 
výměře 168 m2, v k. ú. Milevsko paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Přítomno: 17     pro-13, proti-0, zdržel se-4 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
9. Prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně stavební parcely č. 167 a zahrady par. č. 222/2    
    v k. ú. Milevsko - ukončení opakovaného záměru - OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupil Ing. Mgr. Doubek. 
  
Usnesení č. 141/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje ukončení   opakovaného záměru na prodej  domu č.p. 24 v ulici Čs. legií včetně st. par. 
č. 167 a zahrady par.č. 222/2 v k. ú. Milevsko, 
II. schvaluje  prodej domu č.p. 24 v ulici Čs. legií včetně st. par.č. 167 a zahrady par.č. 222/2 v k.ú. 
Milevsko panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX za nabízenou cenu ve výši 290.700 Kč, 
III. schvaluje kupní smlouvu v navrhovaném znění. 
Přítomno: 17     pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
10. Prodej uvolněného bytu č. 1 v č.p. 507 Karlova ulice v Milevsku - vyhlášení  záměru -  
    OISM 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 142/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje prodej uvolněného bytu č. 1 v č. p. 507 Karlova ulice, Milevsko s příslušnou ideální částí 
společných prostor budovy a s příslušnou ideální částí pozemku parcely st. č. 477/1,    
II. schvaluje vyhlášení záměru na prodej uvolněného bytu č. 1 v č. p. 507 Karlova ulice, Milevsko 
s příslušnou ideální částí společných prostor budovy a s příslušnou ideální částí pozemku parcely st. č. 
477/1  dle předloženého návrhu, 
III. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, Bohumila 
Hlavínová a Eliška Kučerová.  
Přítomno: 16     pro-15, proti-0, zdržel se-0, nehlasoval-1. 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Nehlasoval: XXXXX. 
  
11. Poskytnutí půjček z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - OVV 
Úvodní informace k materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Ing. Mgr. Doubek, 
p. starosta, Mgr. Třeštík. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhuje účetní závěr – vyřazení pro letošní rok regenerace zeleně, převést finance 
na fond rozvoje bydlení, zbytek financí převézt do kapitálové rezervy. 
Dále navrhl změnit vyhlášku Fondu rozvoje bydlení města Milevska. 
p. starosta – v návrhu na usnesení je uloženo OF provést rozpočtovou změnu. 
Mgr. Třeštík – navrhuje v polovině roku provést souhrnnou rozpočtovou změnu. 
p. starosta – v rozpočtu je rezerva, kterou nelze použít na jiné účely, pro město bude přínos, když se 
půjčí více peněz za větší úrok. 
Ing. Mgr. Doubek – stáhl svůj návrh a rovněž podpořil půjčku obyvatelům FRB. 
  



Pan  starosta navrhl malou změnu v usnesení v bodu a) – d) bude doplněno: „úvěr bude zajištěn 
ručitelským závazkem“ a v bodě e) bude doplněno: „úvěr bude zajištěn zástavou nemovitostí dům 
čp. 605 a st. parcela č. 696 pozemek parc. č. 1961/33 v k. ú. Milevsko“. 
  
Zastupitelé hlasovali o pozměňujícím návrhu p. starosty: 
Přítomno: 17     pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
Usnesení č. 143/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. rozhodlo zvýšit částku na poskytnutí půjček z Fondu rozvoje bydlení města Milevska na rok 2012 na 
částku 1.170.000 Kč, 
II. ukládá vedoucímu OF provést rozpočtovou změnu k realizaci tohoto opatření, 
III. rozhodlo poskytnout půjčku z fondu rozvoje bydlení města Milevska: 

a)       paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX ve výši 25.000 Kč na výměnu oken 
v domě čp. 1366, byt č. 4, úvěr bude zajištěn ručitelským závazkem 

b)       paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX ve výši 25.000 Kč na výměnu oken 
v domě čp. 1366, byt č. 3, úvěr bude zajištěn ručitelským závazkem 

c)       spoluvlastníkům domu čp. 753 XXXXXXXXXXXXXXXXX ve výši 150.000 Kč na obnovu 
střechy domu čp. 753, úvěr bude zajištěn ručitelským závazkem 

d)       paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX ve výši 370.000 Kč na obnovu 
střechy, výměnu oken, obnovu fasády, dodatečné izolace proti vodě, zateplení obvodového 
pláště – vše v domě čp. 8, Milevsko – Něžovice, úvěr bude zajištěn ručitelským závazkem 

e)       panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX ve výši 600.000 Kč na půdní 
vestavbu v domě čp. 315, úvěr bude zajištěn zástavou nemovitostí dům čp. 605 a st. 
parcela č. 696 a pozemek parc. č. 1961/33 v k. ú. Milevsko 

IV. ukládá Městskému úřadu Milevsko předložit návrh na změnu pravidel poskytování finančních 
příspěvků (půjček na rozvoj bydlení ve městě Milevsko). 
Přítomno: 17     pro-17, proti-0, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
12. Zpráva o výsledku kontroly č. 6/2012 „V rozsahu podnětu – vývoj výdajů města Milevska    
      vynaložených na dohody o provedení práce a dohody o pracovní činnosti v období 2008 –   
      2011“ – KV ZMM 
Úvodní informace k materiálu podal JUDr. Kofroň. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Mgr. Třeštík, Ing. Španvirt. 
  
Usnesení č. 144/12 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí obsah zprávy o výsledku kontroly č. 6/2012 „V  rozsahu podnětu – vývoj výdajů města 
Milevska vynaložených na dohody o provedení práce a dohody o pracovní činnosti v období 2008 - 
2011“. 
Přítomno: 16     pro-16, proti-0, zdržel se-0 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
  
13. Návrh na doplnění Dozorčí rady společnosti Služby Města Milevska, spol. s r. o. - MST 
Úvodní informace k materiálu podal Mgr. Třeštík. 
Mgr. Třeštík – navrhl ponechat oba navržené kandidáty v usnesení. 
MUDr. Hobzek – navrhuje přebudovat celou Dozorčí radu SMM, včetně doby působení v dozorčí radě 
a rozhodnutí ponechat na jednání RMM. 
Ing. Mgr. Doubek – navrhl schválit pouze jednoho z kandidátů. 
Mgr. Třeštík – vysvětlil postup při hlasování dle Jednacího řádu ZMM. 
  
Pan starosta vyhlásil 15 minutovou přestávku a po přestávce vznesl MUDr. Hobzek návrh na usnesení: 
ZMM navrhuje Radě města Milevska jako valné hromadě společnosti zvolit členem Dozorčí rady 
společnosti Služby Města Milevska, spol. s r. o., Karlova 1012, Milevsko, IČ: 490 61 186: 
Ing. Ivana Radostu a Jaroslava Petáka. 



  
Ing. Mgr. Doubek stáhl svůj návrh na  usnesení a pan starosta nechal hlasovat o návrhu MUDr. Hobzka: 
Zastupitelstvo města Milevska 
ZMM navrhuje Radě města Milevska jako valné hromadě společnosti zvolit členem Dozorčí rady 
společnosti Služby Města Milevska, spol. s r. o., Karlova 1012, Milevsko, IČ: 490 61 186: 
Ing. Ivana Radostu a Jaroslava Petáka. 
Přítomno:          pro-9, proti-1, zdržel se-2 
  
Pro:   XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Proti: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Zdržel se: XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 
Usnesení nebylo přijato. 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Nebyly podány návrhy na nové záležitosti. 
  
Informace úřadu. 
Ve středu 16. května 2012 budou obě budovy Městského úřadu Milevsko z technických důvodů pro 
veřejnost uzavřeny. 
  
Dotazy 
  
p. Polívková – dotaz na možnost zajištění autobusu pro maminky s dětmi, které je musí vodit do MŠ 
Kytička přes celé město. 
p. starosta – rada pouze neschválila navýšení počtu dětí ve třídách MŠ a nemá v kompetenci 
rozdělování dětí do MŠ. 
  
Ing. Mgr. Doubek – město Milevsko jako zřizovatel by mohlo trochu organizačně do této záležitosti 
vstoupit – např. přijímání dětí do MŠ dle spádových oblastí. 
p. starosta – jsou i návrhy, že od mimo městských by se mohly vybírat finance za to, že chodí do 
milevských školek. Vysvětlil, že cca před 12 lety byly čtyři školky z poloviny prázdné a město tehdy 
žádalo obce, aby milevské školky byly doplněny dětmi ze spádových oblastí. Do budoucna se tato 
situace může opakovat. 
Mgr. Třeštík – jsou města, která stanovila pravidla pro přijímání dětí v MŠ. V Milevsku se každá 
mateřská škola řídí svými pravidly, která si stanovila. Město bude do budoucna uvažovat o sjednocení 
pravidel pro přijímání dětí do mateřských škol. 
  
Ing. Mgr. Doubek – postrádá na tomto jednání materiál pana Málka ohledně založení obchodní 
společnosti. 
p. starosta – tato záležitost ještě neproběhla komisemi, které návrh pana Málka mají posoudit. 
  
  
Ukončení zasedání 
  
Jednání bylo ukončeno ve 22:10 hodin. 
  
  
  
Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta 
  
   
Upravila:  Petra Slunečková 
  

 


